

SADRŽAJ

UVODNIK:	
<i>Dr. Franjo Komarica: Zajedno naprijed</i>	1
ČLANCI:	
<i>Slavko Topić: Pučki dvoglasni u Bosni</i>	3
<i>Franjo Hrg: O Žgančevim harmonizacijama međimurskih crkvenih napjeva</i>	6
<i>Miroslav Vuk: Franjo Šaver Kuhač (nastavak)</i>	10
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU	
<i>Duro Tomašić: Osnovna teorija glazbe (42. nastavak)</i>	337
VIJESTI IZ BISKUPIJA	13
GLAZBENI DOGAĐAJI	22
VIJESTI IZ INOZEMSTVA	24
GLAZBENI PRILOG:	
<i>Miroslav Martinjak: Ovo je dan</i>	
<i>Slavko Topić: Slava, čast i hvala ti</i>	
Velika nam djela učini Gospodin	
Josipe, o milo ime	
O slavo bijelih djevica	
Ak' čudesa tražiš gle	

INHALT

LEITARTIKEL: *Dr. Franjo Komarica: Zusammen voran*, (1) — ARTIKEL: *Slavko Topić: Volkstümliche Zweistimmen in Bosnien*, (3) — *Franjo Hrg: Über die von Žganec harmonisierten Kirchengesänge von Međimurje*, (6) — ETNOMUSIKOLOGIE: *Miroslav Vuk: Franjo Šaver Kuhač (Folge)*, (10) — AUS DER TÄTIGKEIT DES INSTITUTES FÜR KIRCHENMUZIK, (12) — *Duro Tomašić: Grundtheorie der Musik*, (42. Folge), (337) — NACHRICHTEN VON BISTÜMERN, (13) — MUSIKALISCHE EREIGNISSE, (22) — NACHRICHTEN VOM AUSLAND, (24) — MUSIKALISCHE BEILAGE:

Miroslav Martinjak: Das ist der Tag

Slavko Topić: Lob, Ehre und Dank sei dir,
 Grosse Taten vollbrach der Herr,
 Joseph, lieber Name,
 Oh Ehre von den weissen Jungfrauen,
 Siehe, wenn du Wunder suchst,

CONTENTS

EDITORIAL: *Dr. Franjo Komarica: Together forward*, (1) — ARTICLES: *Slavko Topić: Popular two voices in Bosnia*, (3) — *Franjo Hrg: About Žganec's harmonisations of the church songs from Međimurje*, (6) — ETNOMUSICOLOGY: *Miroslav Vuk: Franjo Šaver Kuhač (continuation)*, (10) — FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC, (12) — *Duro Tomašić: Essential theory of music*, (42^d continuation) (337) — NEWS FROM DIOCESES, (13) — MUSICAL EVENTS, (22) — NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES, (24) — MUSICAL SUPPLEMENT:

Miroslav Martinjak: This is the day

Slavko Topić: Glory, honour and thanks to you,
 Great deeds made us the Lord,
 Joseph, dear name,
 Oh Glory of the white virgins,
 Look, if you ask for wonders,